
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
Doboz, Kossuth tér 3. sz. Tel:/Fax: 268-765.

JEGYZŐKÖNYV

Készült Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 2013. szeptember hó 12-én
(csütörtökön) 13,00 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről.

Az ülés helye: Községháza C épület tanácskozó terme

Jelen vannak: Simon István Tamás polgármester
Békési Mihály Tibor alpolgármester
Bondár Lajos képviselő
Hidvégi Julianna képviselő
Pujuné Deme Anita képviselő
Kelemen Balázs képviselő
Nagy Sándor képviselő

         Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

Tanácskozási joggal megjelent az ülésen:
Szabó Tibor aljegyző
Sztojka Tibor a Dobozi Cigány Nemzetiségi Önkormányzat elnöke
Nagy Judit Dobozi Gondozási Központ vezetője
Zsigmond Károly, a Dobozi Általános Iskola igazgatója
Megyeri Lajos községgazda
Héjjas Tamás referens TURA-Terv Mérnökiroda Kft.
Viczián György tűzoltó alezredes Városi Tűzoltó Parancsnokság
Tóth Tibor tűzoltó ezredes Katasztrófavédelem Békés Megyei Kirendeltség igazgatója
Kiss András tűzoltó ezredes Katasztrófavédelem kirendeltség-vezető

Meghívottak: Doboz Nagyközség Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzata szerint

Simon  István  Tamás  polgármester: Üdvözlöm  a  megjelenteket.  A  jelenléti  ív  alapján
megállapítom, hogy a nyílt Képviselő-testületi ülés határozatképes. Bondár Lajos képviselő előre
jelezte, hogy késni fog, Pujuné Deme Anita képviselő asszony pedig várhatóan nem tud végig jelen
lenni a testületi ülésen. Zárt ülésen javaslom megtárgyalni a kiküldött napirendi javaslat szerinti
napirendi pontokat Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény 46.§ (2) bekezdése, és az
érintettek kérése alapján.

Amennyiben nincs kérdés, más vélemény, javaslat, kérem, szavazzunk a napirendi javaslatról.

A polgármester ezt  követően a Képviselő-testület  nyílt  és  zárt  ülésének napirendjére a
következő javaslatot tette: 
Nyílt ülés:

1.) Jelentés a lejárt határidejű határozatokról
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

2.)  Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete  13/2013.  (IX.13.)  önkormányzati
rendelet  tervezete  a  köztisztaság  fenntartásáról  és  az  egyes  közszolgáltatások  kötelező
igénybevételéről szóló 26/2012.(XII.13.), 15/2011.(XII.16.),12/2010.(XII.15.), 7/2010.(VI.25.),
25/2009.(XII.11.),  15/2009.(IX.25.),  3/2009.(II.13.),  31/2008.(XII.12.),  23/2007.(XII.14.-),



10/2007.(VIII.9.)  és  a  9/2007.(VII.27.)  önkormányzati  rendelettel  módosított  3/2007.(II.16.)
önkormányzati rendelet módosításáról.
     Előadó: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

3.)  Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  14/2013.(IX.13.)  önkormányzati
rendelet  tervezete  az  önkormányzat  2013.  évi  költségvetéséről  szóló  12/2013.(VI.28/.)  és
9/2013.(III.29.) önkormányzati rendelettel módosított 2/2013. (II.15.) önkormányzati  rendelet
módosításáról
     Előadó: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

4.) Jelentés az önkormányzat 2013. I. félévi gazdálkodásáról
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

5.) A 47-es és a 46-os sz. főút település elkerülő szakaszai, az M44-es gyorsforgalmi út 
Békéscsabát és Gyulát délről elkerülő szakaszának „Megvalósíthatósági Tanulmányban” történő
állásfoglalás.
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

6.) Tájékoztató a Békéscsabai Hivatásos Tűzoltóparancsnokság tevékenységéről
     Előadó: Viczián György tűzoltó alezredes

7.) Beszámoló a Békési Kistérségi Társulásban végzett munkáról
      Előadó: Simon István Tamás polgármester

8.) Beszámoló a Polgármesteri Hivatal munkájáról
     Előadó: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

9.) ALFÖLDVÍZ Zrt. 2013. szeptember 30. napi rendkívüli közgyűlése
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

10.)  A helyi  önkormányzatok  működőképessége  megőrzését  szolgáló  kiegészítő  támogatás
igénylésében döntés
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

11.) DAREH üzemeltetési koncepciójának és díjpolitikájának elfogadása
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

12.) Invitel vezetékes telefonszolgáltatás szerződésének hosszabbítása
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

13.) Dobozi Mesekert Óvoda 2013/2014-es nevelési év munkatervének véleményezése
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

14.) A Dobozi Mesekert Óvoda SZMSZ-e módosításának jóváhagyása
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

15.) A Dobozi Mesekert Óvoda Dobó utcai épületében fűtéskorszerűsítésben döntés 
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

16.)  Beszámoló  a  helyi  Gyámhatóság  munkájáról  különös  tekintettel  a  gyermekjóléti  és
gyermekvédelmi feladatok ellátásáról.
     Előadó: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

17.) „Belvízrendezés az élhetőbb településekért”, DAOP-5.2.1/D-2008-0002
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     Előadó: Simon István Tamás polgármester

18.) Szociális szövetkezet alakításának tárgyalása
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

19.) Önkormányzati ingatlanok haszonbérbe adásának előkészítése
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

20.) Mobil flotta szerződés
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

21.) Döntés a civil szervezetek támogatására beadott kérelemről
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

22.) Bejelentések

23.) Kérdések, interpellációk

Zárt ülés:

1.)  Döntés a Doboz Nagyközség Ifjú Reménysége cím elnyerésével  kapcsolatban benyújtott
pályázatról.
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

2.) Dobozi Mesekert Óvoda vezetőjének illetménye
      Előadó: Simon István Tamás polgármester

3.) Bejelentések

4.) Kérdések, interpellációk

A Képviselő-testület  6  jelenlévő képviselőből  6  igen  szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  –  a
napirendi javaslatot elfogadta.

Az I. napirendi pont tárgyalása:

Az I. napirendi pont tárgya Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Írásos jelentés mellékelve.

Simon  István  Tamás  polgármester: Kiegészíteni  valóm  csak  annyi  van,  hogy  a
Képviselő-testület  döntése  alapján  benyújtottuk  a  pályázatot  az  „alföldi  tanyák,  valamint  a
tanyás  térségek  megőrzése  és  fejlesztése  érdekében  a  települési  és  térségi  fejlesztések
támogatására”, és már a hiánypótlásnak is eleget tettünk. Megkérem elnök asszonyt, ismertesse
a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság véleményét.

Hidvégi Julianna képviselő,       a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk a
lejárt határidejű határozatokról szóló jelentést az előterjesztés szerinti tartalommal egyhangúlag
elfogadta, és elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek.
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Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon  István  Tamás  polgármester:  Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  szavazzunk  a
jelentésről az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület  6  jelenlévő képviselőből  6  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  –  a
következő határozatot hozta:

145/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  határozat
mellékletét  képező  lejárt  határidejű  határozatok  végrehajtásáról  szóló
jelentést elfogadja.

A II. napirendi pont tárgyalása:

A II. napirendi pont tárgya: Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 13/2013.
(IX.13.)  önkormányzati  rendelet  tervezete  a  köztisztaság  fenntartásáról  és  az  egyes
közszolgáltatások  kötelező  igénybevételéről  szóló  26/2012.(XII.13.),  15/2011.
(XII.16.),12/2010.(XII.15.),  7/2010.(VI.25.),  25/2009.(XII.11.),  15/2009.(IX.25.),  3/2009.
(II.13.),  31/2008.(XII.12.),  23/2007.(XII.14.-),  10/2007.(VIII.9.)  és  a  9/2007.(VII.27.)
önkormányzati rendelettel módosított 3/2007.(II.16.) önkormányzati rendelet módosításáról.

A napirendi pont előadója: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző 

Írásos előterjesztés mellékelve.

Hrabovszkiné  Dandé  Szidónia  jegyző:  A  rendelet-tervezetet  Szabó  Tibor  aljegyző  úr
készítette. A Képviselő-testület hatáskörébe tartozik a folyékony hulladék díjának megállapítása
a  településen,  a  szilárd  hulladék  díját  már  nem  a  Képviselő-testület  határozza  meg.  A
rezsicsökkentés a folyékony hulladékra is vonatkozik, ezért kell módosítani a helyi rendeletet.

Szabó Tibor aljegyző: Nem kívánom kiegészíteni.

Simon István Tamás polgármester: Megadom a szót a bizottság véleményének ismertetésére
Hidvégi Julianna elnök asszonynak.

Hidvégi  Julianna képviselő,     a Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság elnöke: A bizottságunk a
rendelet-tervezetet  megtárgyalta,  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  a
Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon  István  Tamás  polgármester:  Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  döntsünk  a
rendelet-tervezet elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  –
elfogadta a 13/2013. (IX.13.) önkormányzati rendeletét:

13/2013.(IX.13.) önkormányzati rendelet
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Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotja Doboz
Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  13/2013.  (IX.13.)
önkormányzati  rendeletét  a  köztisztaság  fenntartásáról  és  az  egyes
közszolgáltatások  kötelező  igénybevételéről  szóló  26/2012.(XII.13.),
15/2011.(XII.16.),  12/2010.(XII.15.),  7/2010.(VI.25.),  25/2009.(XII.11.),
15/2009.(IX.25.),  3/2009.(II.13.),  31/2008.(XII.12.),  23/2007.(XII.14.-),
10/2007.(VIII.9.) és a 9/2007.(VII.27.) önkormányzati rendelettel módosított
3/2007.(II.16.) önkormányzati rendelet módosításáról. 
Az  önkormányzati  rendelet  teljes  szövegét  ezen  jegyzőkönyv  melléklete
tartalmazza.

A III. napirendi pont tárgyalása:

A  III.  napirendi  pont  tárgya:  Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete
14/2013.(IX.13.) önkormányzati rendelet tervezete az önkormányzat 2013. évi költségvetéséről
szóló 12/2013.(VI.28.) és 9/2013.(III.29.) önkormányzati rendelettel módosított 2/2013. (II.15.)
önkormányzati rendelet módosításáról

A napirendi pont előadója: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Hrabovszkiné  Dandé  Szidónia  jegyző: A  rendelet-módosítás  tartalmazza  az  előző
rendeletekben  elfogadott  módosításokat,  valamint  a  féléves  beszámolóhoz  kapcsolódó
pótelőirányzatokat.

Simon  István  Tamás  polgármester:  Megtárgyalta  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  is,
megadom a szót a bizottság véleményének ismertetésére.

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta  a  költségvetési  rendelet  módosítását,  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra
javasolta.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy döntsünk a 2013. évi
költségvetés módosításáról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  –
elfogadta a 14/2013. (IX.13.) önkormányzati rendeletét: 

14/2013.(IX.13.) önkormányzati rendelet

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotja Doboz
Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  14/2013.  (IX.13.)
önkormányzati rendeletét az önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló
12/2013. (VI.28.), és 9/2013. (III.28.) önkormányzati rendelettel módosított
2/2013. (II.15.) önkormányzati rendelet módosításáról.

Az  önkormányzati  rendelet  teljes  szövegét  ezen  jegyzőkönyv  melléklete
tartalmazza.

A IV. napirendi pont tárgyalása:
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A IV. napirendi pont tárgya: Jelentés az önkormányzat 2013. I. félévi gazdálkodásáról

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Nem kívánom kiegészíteni. Van-e kérdés?

Simon István Tamás polgármester: Amennyiben nincs kérdés, kérem a Pénzügyi és Ügyrendi
Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság véleményét. 

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta az első féléves
gazdálkodásról szóló jelentést.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester:  Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk az első
féléves  gazdálkodásról  szóló  tájékoztató  elfogadásáról  az  alábbi  tartalommal:  „Doboz
Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja az önkormányzat 2013. első féléves
gazdálkodásáról szóló jelentést 

575.704 E Ft költségvetési bevétellel,
531.541 E Ft költségvetési kiadással,
55.894 E Ft 2013. június 30-i záró pénzkészlettel.”

A  Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül
-elfogadta a következő határozatot:

146/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  elfogadja  az
önkormányzat 2013. első féléves gazdálkodásáról szóló jelentést 

575.704 E Ft költségvetési bevétellel,
531.541 E Ft költségvetési kiadással,
55.894 E Ft 2013.  június  30-i  záró

pénzkészlettel.
Határidő: azonnal
Felelős: Simon István Tamás polgármester

Megérkezett Bondár Lajos képviselő.

Az V. napirendi pont tárgyalása:

Az V. napirendi pont tárgya: A 47-es és a 46-os sz. főút település elkerülő szakaszai, az 
M44-es gyorsforgalmi út Békéscsabát és Gyulát délről elkerülő szakaszának 
„Megvalósíthatósági Tanulmányban” történő állásfoglalás.
 
A napirendi pont előadója:  Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.
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Simon István Tamás polgármester: Szeretettel köszöntöm Héjjas Tamás urat a TURA-Terv
Mérnökiroda Kft. képviseletében, akivel előzetesen is tárgyaltunk a 46-os főút Dobozt elkerülő
szakaszával kapcsolatban. Átadom a szót a tervező úrnak.

Héjjas Tamás referens TURA-Terv Mérnökiroda Kft.: A Békés Megyei  Önkormányzat  a
megbízója  az  elkerülő út  tervezésének,  közel  60-70 km hosszú szakaszról  van szó.  Dobozt
illetően 3 nyomvonal van, az „A” délről kerüli el a települést, a „B” északról, ez utóbbinak van
„B1”,  és  „B2”  változata,  „C”  a  meglévő út  megerősítése,  forgalomtechnikai  korszerűsítése.
Most  a  Képviselő-testületnek  2  nyomvonalra  kellene  javaslatot  tennie.  A déli  elkerülő  a
Kettős-Körös  hídján  haladna  át  körforgalommal,  a  tónál  kezdődne  az  elkerülő,  érintve  a
szanazugi nyaralókat, a tölgyerdőt és csatlakozna a 42,44-es úthoz. Az „A” Méhkerék irányába
vezető útszakasz. A Képviselő-testületnek legalább egy elkerülő szakasz mellett kellene állást
foglalnia.  A dobozi  híd megfelelő,  korszerűsíthető,  új  nem lesz építve.  Az északi  nem érint
natura területet csak minimálisan.

Simon  István  Tamás  polgármester: Megadom  a  szót  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság
véleményének az ismertetésére.

Hidvégi Julianna, képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk az
előterjesztést megtárgyalta, és egyhangúlag továbbtárgyalásra javasolta a Képviselő-testületnek
a határozati javaslatokat. A bizottsági ülésen több kérdés merült fel, amely miatt nem tudtunk
egyértelmű döntést hozni.

Héjjas Tamás referens TURA-Terv Mérnökiroda Kft.: Ha az átmenő forgalom 6 ezer feletti
akkor  az  elkerülő  utat  célszerű  megvalósítani,  4000-6000  felettinél  tervezői  egyeztetés
szükséges, 4000 alattinál nem indokolt az elkerülő.

Simon István Tamás polgármester: Van-e valakinek további kérdése?

Nagy Sándor képviselő: A Románia felöli forgalmat figyelembe vették-e?

Héjjas Tamás referens TURA-Terv Mérnökiroda Kft.: Igen.

Nagy Sándor képviselő: Van forgalomvonzó hatása?

Héjjas Tamás referens TURA-Terv Mérnökiroda Kft.: A határátkelő tanulmányok elkészülte
után tudunk erre választ adni. Ha az átmenő forgalom meg fog nőni, akkor az „A” változat lesz
a jó.

Nagy  Sándor  képviselő:  Én  a  „B”-t  javaslom,  mert  kevesebb  termőföldet  érint,  ennél  a
változatnál  az önkormányzat  tanyafejlesztési  programon is  részt  vehet,  és a szilárdburkolatú
utak  is  megvalósulhatnának  a  mezőgazdasági  területeken.  Az  „A”  változat  sokkal  több
kisajátítással járna.

Simon István Tamás polgármester: Mi az esélye annak, hogy az északi útvonalat távolítsuk a
falutól az erdő felé?

Héjjas  Tamás  referens  TURA-Terv  Mérnökiroda  Kft.: Attól  függ,  hogy  a  Natura  2000
pufferzónája pontosan hol van, mert ha érinti, akkor az nem szerencsés.

Simon István Tamás polgármester: Kérdezem képviselőtársaimat, hogy mi legyen a másik
preferált az átmenő, vagy a déli elkerülő?
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Békési Mihály Tibor alpolgármester: Szerintem a forgalomszámtól függ, hogy átmenő, vagy
északi legyen.

Simon István Tamás polgármester: Javaslom, hogy első helyen a „B” változatot preferáljuk,
második  helyen  az  „A”-t,  ha  a  forgalomszám a  meglévő út  megerősítését  indokolja,  akkor
valószínűleg az fog megvalósulni.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk akkor az
alábbi határozati javaslatról:  

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselőből 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

147/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat 

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a
47-es  és  a  46-os  sz.  főút  település  elkerülő  szakaszai,  az  M44-es
gyorsforgalmi  út  Békéscsabát  és  Gyulát  délről  elkerülő  szakaszának
„Megvalósíthatósági  Tanulmányban”  történő  állásfoglalást.  A
Képviselő-testület  első helyen a  határozat  mellékletét  képező térképvázlat
szerinti  „B”  változatot  támogatja,  azzal,  hogy  javasolja  a  nyomvonal
áthelyezését, amellyel a tervezett út a településtől minél távolabb kerülne,
így  nem vágná  ketté  a  településtől  északra,  észak-keletre  fekvő területen
található apró parcellás területeket,  illetve a lehető legnagyobb mértékben
követi a meglévő dűlő út nyomvonalát. A Képviselő-testület második helyen
az „A” változatot támogatja.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A térképvázlatot a jegyzőkönyvhöz csatolt CD tartalmazza.

A VI. napirendi pont tárgyalása:

A VI.  napirendi  pont  tárgya: Tájékoztató  a  Békéscsabai  Hivatásos  Tűzoltóparancsnokság
tevékenységéről
 
A napirendi pont előadója: Viczián György tűzoltó alezredes

Az írásos beszámoló mellékelve.

Simon  István  Tamás  polgármester: Köszöntöm  Tóth  Tibor  tűzoltó  mérnök-ezredest  a
Katasztrófavédelem Békés  Megyei  Kirendeltség  igazgatóját,  Kiss  András  tűzoltó  ezredest  a
Katasztrófavédelem  kirendeltség-vezetőjét  és  Viczián  György  tűzoltó  alezredes,
tűzoltóparancsnok urat a Békéscsaba Hivatásos Tűzoltóparancsnokságtól.  Megadom a szót a
beszámolójuk kiegészítéséhez.

Viczián  György  tűzoltó  alezredes:  Tisztelt  Polgármester  úr,  tisztelt  Képviselő-testület  a
tűzvédelmi törvény írja elő, hogy be kell számolnunk. Az írásos beszámoló elején leírtam, hogy
milyen  szerkezeti  változáson  ment  keresztül  szervezetünk.  A  feladatkörünk  kiegészült  a
polgárvédelmi  feladatokkal,  a  hatósági  jogkörünk  pedig  megszűnt.  Évről  évre  20  körüli  a
kivonulási  szám Dobozra.  A beszámolási  időszakban 5 lakóépületben keletkezett  tűz,  ebből
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2-nél súlyos, 6 szabadtéri tűz volt, a többi kisebb műszaki mentés volt. Súlyos esemény itt nem
történt.

Kiss András tűzoltó ezredes Katasztrófavédelem kirendeltség-vezető: Hatáskörként hozzánk
került  a  katasztrófavédelem,  de  a  kirendeltség  ugyanazon  épületben  van,  lényeges  változás
azonban, hogy nagy a hangsúly a megelőzésen, tűzvédelmi szabálytalanságoknál bírságolnunk
kell, itt nem mérlegelhetünk. Szeretném felhívni erre a figyelmet, ebben segítséget nyújtunk.

Simon István Tamás polgármester: Megadom a szót a bizottsági vélemények ismertetésére,
először Kelemen Balázs elnök úrnak.

Kelemen Balázs, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottság elnöke: A Bizottság megtárgyalta a
tájékoztatót,  és  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  a  Képviselő-testületnek  a
határozati javaslatot.

Hidvégi Julianna, képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk a
tájékoztatót  megtárgyalta,  és  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  a
Képviselő-testületnek.

Bondár Lajos képviselő: Ezúton szeretném megköszönni a munkájukat.

Tóth Tibor tűzoltó ezredes Katasztrófavédelem Békés Megyei Kirendeltség igazgatója: Én
december elseje óta vagyok a megye élén, itt 20 körüli az esetszám, idén 17-nél járunk. A régi
szeméttelep tűzesetei miatt a közlekedés nem biztonságos ezekben az esetekben, a tűzoltóság
eszközeivel mi ezt nem tudjuk megoldani, az önkormányzatnak 156 m3  vízébe került, nekünk
939 E Ft-ba. Konstruktív együttműködést javaslok ebben az esetben.

Simon István  Tamás  polgármester:  A szemétteleppel  kapcsolatban  az  önkormányzat  már
csaknem 10 éve, hogy belépett a DAREH-ba, a gesztor Orosháza. A DAREH közreműködésével
uniós forrás bevonásával biztosítható lesz, hogy a szemét a lezárt szeméttelepen ne okozzon
környezeti- és tűzkárt. Az, hogy ez a mai napig nem valósult meg, nem azoknak a hibája, akik
itt ülnek. Probléma az is, hogy a korábbi szemétdíj nem tartalmazta a rekonstrukciós hányadot,
és nehéz 2013-ban a dobozi polgárokkal elfogadtatni, hogy a tűzoltáshoz szükséges több 100
m3 föld árát most fizessék meg, mivel korábban a szennyező nem fizette meg ezt a díjat. Több
szempontból  szerencsétlen  helyzetbe  kerültünk,  a  település  saját  erőből  ezt  nem  tudja
megoldani. Mi ehhez kérünk segítséget, hogy vis maior esetként kapjunk erre pénzt az államtól.

Tóth Tibor tűzoltó ezredes Katasztrófavédelem Békés Megyei Kirendeltség igazgatója: Ez
megoldhatatlan a tűzoltóság részéről.

Simon  István  Tamás  polgármester: Én  is  szeretném  megköszönni  az  Önök  áldozatos
munkáját, amelyet a dobozi lakosok érdekében végeztek, és további jó munkát kívánok.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon  István  Tamás  polgármester: Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  szavazzunk  a
tájékoztató  elfogadásáról  az  alábbi  tartalommal:  „Doboz  Nagyközség  Önkormányzata
Képviselő-testülete  elfogadja  a  határozat  mellékletét  képező  Tájékoztatót  a  Békéscsabai
Hivatásos Tűzoltóparancsnokság tevékenységéről.”

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselőből 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

148/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat 
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Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  elfogadja  a
határozat  mellékletét  képező  Tájékoztatót  a  Békéscsabai  Hivatásos
Tűzoltóparancsnokság tevékenységéről.

Határidő: azonnal
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A VII. napirendi pont tárgyalása: 

A VII. napirendi pont tárgya: Beszámoló a Békési Kistérségi Társulásban végzett munkáról

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Nem kívánom kiegészíteni. Megadom a szót a Pénzügyi
és Ügyrendi Bizottság elnökének a bizottsági vélemény ismertetésére. 

Hidvégi Julianna, képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk az
előterjesztést  megtárgyalta,  egyhangúlag  elfogadta,  és  elfogadásra  javasolta  a
Képviselő-testületnek a határozati javaslatot.

Kérdés, vélemény más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem, szavazzunk a határozati javaslatról az előterjesztés
szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselőből 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot.

149/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat 

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  tudomásul  veszi
Simon István Tamás polgármester a Békési Kistérségi Társulásban végzett
munkájáról adott beszámolóját, mely e határozat mellékletét képezi. 

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A tájékoztató teljes szövegét a jegyzőkönyvhöz csatolt CD tartalmazza

A VIII. napirendi pont tárgyalása:

A VIII. napirendi pont tárgya: Beszámoló a Polgármesteri Hivatal munkájáról

A napirendi pont előadója: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

Az előterjesztés mellékelve.

Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző: Nem kívánom kiegészíteni a beszámolót.

Simon István Tamás polgármester:  Megadom a szót a bizottsági vélemények ismertetésére,
először a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottságának.
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Kelemen Balázs, képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottság elnöke: A Bizottság
megtárgyalta  a  beszámolót,  elfogadta,  és  egyhangúlag  elfogadásra  javasolta  a
Képviselő-testületnek.

Hidvégi Julianna, képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság  elnöke: A bizottságunk a
beszámolót   megtárgyalta,  és  egyhangúlag  elfogadta,  és  elfogadásra  javasolta  a
Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem, szavazzunk a beszámoló elfogadásáról az alábbi
tartalommal:  „Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  elfogadja  a  Dobozi
Polgármesteri  Hivatal  2010-2012.  évi  munkájáról  szóló  beszámolót,  mely  a  határozat
mellékletét képezi.” 

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselőből 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

150/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Dobozi
Polgármesteri Hivatal 2010-2012. évi munkájáról szóló beszámolót, mely a
határozat mellékletét képezi.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

A beszámoló teljes szövegét a jegyzőkönyvhöz csatolt CD tartalmazza.

A IX. napirendi pont tárgyalása:

A IX. napirendi pont tárgya: ALFÖLDVÍZ Zrt. 2013. szeptember 30. napi rendkívüli közgyűlése

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos anyag mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Nem kívánom kiegészíteni. Megadom a szót a Pénzügyi
és Ügyrendi Bizottság elnökének a bizottság véleményének az ismertetésére.

Hidvégi  Julianna,  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta  és  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  a  határozati  javaslatot  a
Képviselő-testületnek. 

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon  István  Tamás  polgármester: Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  szavazzunk  a
határozati javaslatról az előterjesztés szerinti tartalommal.

A Képviselő-testület  7  jelenlévő képviselőből  7  igen  szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  –  a
következő határozatot hozta:

151/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat
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Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  felhatalmazza  a
polgármestert,  hogy a  határozat  mellékletét  képező,  az  ALFÖLDVÍZ Zrt.
2013.  évi  üzleti  tervének  módosításáról  és  a  módosított  üzleti  terv
elfogadásáról,  valamint  a  Társaság  alaptőkéjének felemeléséről,  és  ennek
megfelelően  a  Társaság  Alapszabályának  módosításról  szóló  határozati
javaslatokat fogadja el.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester
              
A határozat mellékletét a jegyzőkönyvhöz csatolt CD tartalmazza.

A X. napirendi pont tárgyalása:

A X. napirendi pont tárgya: A helyi önkormányzatok működőképessége megőrzését szolgáló
kiegészítő támogatás igénylésében döntés

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Nem kívánom kiegészíteni az előterjesztést. Megadom a
szót a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökének a bizottsági vélemény ismertetésére.

Hidvégi  Julianna,  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta  és  egyhangúlag  elfogadta,  és  elfogadásra  javasolta  a  határozati  javaslatot  a
Képviselő-testületnek. 

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon  István  Tamás  polgármester: Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  szavazzunk  a
határozati javaslatról az előterjesztés szerinti tartalommal.

A Képviselő-testület  7  jelenlévő képviselőből  7  igen  szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  –  a
következő határozatot hozta:

152/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  az  önkormányzat
kötelező feladatainak ellátása érdekében támogatási igényt kíván benyújtani
a  megyei  önkormányzati  tartalék,  és  a  helyi  önkormányzatok
működőképessége megőrzését  szolgáló 2013. évi kiegészítő támogatásáról
szóló  39/2013.  (VII.31.)  BM  rendelet  alapján.  A  Képviselő-testület
felhatalmazza  a  polgármestert,  hogy  hivatalán  keresztül  készítse  el  a
támogatási kérelmet és annak mellékleteit, a vissza nem térítendő támogatás
iránti igényt határidőben nyújtsa be a Magyar Államkincstárhoz.

Határidő: 2013. szeptember 30.
Felelős: Simon István Tamás polgármester

  Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

A XI. napirendi pont tárgyalása:
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A  XI.  napirendi  pont  tárgya: DAREH  üzemeltetési  koncepciójának  és  díjpolitikájának
elfogadása

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Nem kívánom kiegészíteni az előterjesztésben leírtakat.
Kérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság véleményét. 

Hidvégi Julianna, képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk az
előterjesztést  megtárgyalta,  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  a  határozati
javaslatot a Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon  István  Tamás  polgármester:  Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  szavazzunk  a
határozati javaslatról az előterjesztés szerinti tartalommal.

A Képviselő-testület  7  jelenlévő képviselőből  7  igen  szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  –  a
következő határozatot hozta:

153/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  az  előterjesztés
mellékletét képező „A DAREH Önkormányzati Társulás által működtetendő
üzemeltetési szervezet üzleti modellje (összefoglaló tanulmány)” alapján a
DAREH Önkormányzati  Társulás  Taggyűlése  16/2013.  (VII.10.)  sz.  TGY
határozatával elfogadott „vegyes modellt” elfogadja. 

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A határozat mellékletét a jegyzőkönyvhöz csatolt CD tartalmazza.

A XII. napirendi pont tárgya: Invitel internet-szolgáltatás szerződésének meghosszabbítása

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon  István  Tamás  polgármester:  Nem  kívánom  kiegészíteni  az  írásbeli  előterjesztést.
Kérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság véleményét. 

Hidvégi Julianna, képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk az
előterjesztést   megtárgyalta,  és  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  a  határozati
javaslatokat a Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem, szavazzunk a határozati javaslatról az előterjesztés
szerinti változatlan tartalommal.
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A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselőből 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

154/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy
elfogadja az Invitel Távközlési Zrt.  által benyújtott  szerződésmódosítást 2
éves hűségidővel, és felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására, és
a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2013. szeptember 15.
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A XIII. napirendi pont tárgyalása:

A  XIII.  napirendi  pont  tárgya: Dobozi  Mesekert  Óvoda  2013/2014-es  nevelési  év
munkatervének véleményezése

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Nem kívánom kiegészíteni  az előterjesztést.  Kérdezem
intézményvezető asszonyt, hogy kívánja-e kiegészíteni.

Pujuné  Deme  Anita  képviselő,  a  Dobozi  Mesekert  Óvoda  vezetője:  Nem  kívánom
kiegészíteni.

Simon István Tamás polgármester:  Megadom a szót a bizottsági vélemények ismertetésére,
először a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottságának.

Kelemen Balázs, képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottság elnöke: A Bizottság
megtárgyalta  az  előterjesztést,  elfogadta,  és  egyhangúlag  elfogadásra  javasolta  a  határozati
javaslatot a Képviselő-testületnek.

Hidvégi Julianna, képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság  elnöke: A bizottságunk az
előterjesztést   megtárgyalta  és  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  a  határozati
javaslatot a Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem, szavazzunk a határozati javaslatról az előterjesztés
szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselőből 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

155/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a
20/2012.  (VIII.31.)  EMMI  rendelet  3.  §  (1)  bekezdése  felhatalmazása
alapján  a  határozat  mellékletét  képező  Dobozi  Mesekert  Óvoda
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2013/2014-es nevelési évre vonatkozó Munkatervét,  az abban foglaltakkal
egyetért, és azt elfogadásra javasolja.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

    Pujuné Deme Anita intézményvezető

A XIV. napirendi pont tárgyalása:

A  XIV.  napirendi  pont  tárgya: A  Dobozi  Mesekert  Óvoda  SZMSZ-e  módosításának
jóváhagyása 

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Nem kívánom kiegészíteni az előterjesztésben foglaltakat.
Kérdezem intézményvezető asszonyt, hogy kívánja-e kiegészíteni.

Pujuné  Deme  Anita  képviselő,  a  Dobozi  Mesekert  Óvoda  vezetője:  Nem  kívánom
kiegészíteni.

Simon István Tamás polgármester:  Megadom a szót a bizottsági vélemények ismertetésére,
először a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottságának.

Kelemen Balázs, képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottság elnöke: A Bizottság
megtárgyalta  az  előterjesztést,  elfogadta,  és  egyhangúlag  elfogadásra  javasolta  a  határozati
javaslatot a  Képviselő-testületnek.

Hidvégi Julianna, képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság  elnöke: A bizottságunk az
előterjesztést  megtárgyalta,  és  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  a  határozati
javaslatot a Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem, szavazzunk a határozati javaslatról az előterjesztés
szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselőből 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

156/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a
Dobozi  Mesekert  Óvoda  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatának
módosítását, az abban foglaltakkal egyetért, és azt elfogadásra javasolja. 

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

  Pujuné Deme Anita Eszter intézményvezető

15



A XV. napirendi pont tárgyalása:

A  XV.  napirendi  pont  tárgya: Dobozi  Mesekert  Óvoda  Dobó  utcai  épületében
fűtéskorszerűsítésben döntés

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester:  Megkérem a Pénzügyi és Ügyrendi  Bizottság elnökét,
hogy ismertesse a Bizottság véleményét.

Hidvégi Julianna, képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság  elnöke: A bizottságunk az
előterjesztést megtárgyalta és további 2 árajánlat  bekérését tartja indokoltnak,  az árajánlatok
közül  a  legkedvezőbb  árajánlat  elfogadásával  1.000  E  Ft  előirányzat-módosítást  javasol  a
Képviselő-testületnek a Bizottság.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István  Tamás  polgármester: Kérem,  szavazzunk  a  határozati  javaslatról  az  alábbi
tartalommal:  „Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  felkéri  a  Dobozi
Mesekert  Óvoda  vezetőjét,  hogy  további  2  árajánlatot  kérjen  az  intézmény  Dobó  utcai
épületének fűtéskorszerűsítésére vonatkozóan, és a legkedvezőbb árajánlat alapján végeztesse el
a kivitelezést legfeljebb 1.000 E Ft értékben. A Képviselő-testület a felújítás fedezetét a Dobozi
Mesekert Óvoda költségvetésének terhére biztosítja, felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy
az intézmény költségvetésének módosítását készítsék elő.”

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselőből 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

157/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  felkéri  a  Dobozi
Mesekert Óvoda vezetőjét, hogy további 2 árajánlatot kérjen az intézmény
Dobó utcai épületének fűtéskorszerűsítésére vonatkozóan, és a legkedvezőbb
árajánlat alapján végeztesse el a kivitelezést legfeljebb 1.000 E Ft értékben.
A  Képviselő-testület  a  felújítás  fedezetét  a  Dobozi  Mesekert  Óvoda
költségvetésének terhére biztosítja, felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy
az intézmény költségvetésének módosítását készítsék elő.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

  Pujuné Deme Anita Eszter intézményvezető
  Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

A XVI. napirendi pont tárgyalása:

A  XVI.   napirendi  pont  tárgya: Beszámoló  a  helyi  Gyámhatóság  munkájáról  különös
tekintettel a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról.

A napirendi pont előadója: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

Az előterjesztés mellékelve.
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Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző: Nem kívánom kiegészíteni a beszámolót.

Simon István Tamás polgármester:  Megadom a szót a bizottsági vélemények ismertetésére,
először a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottságának.

Kelemen Balázs, képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottság elnöke: A Bizottság
megtárgyalta  a  beszámolót,  elfogadta,  és  egyhangúlag  elfogadásra  javasolta  a
Képviselő-testületnek.

Hidvégi Julianna, képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság  elnöke: A bizottságunk a
beszámolót   megtárgyalta,  és  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  a
Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem, szavazzunk a beszámoló elfogadásáról az alábbi
tartalommal:  „Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  elfogadja  a  helyi
Gyámhatóság  munkájáról,  különös  tekintettel  a  gyermekjóléti  és  gyermekvédelmi  feladatok
ellátásáról szóló beszámolót, mely a határozat mellékletét képezi.” 

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselőből 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

158/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat 

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  elfogadja  a  helyi
Gyámhatóság  munkájáról,  különös  tekintettel  a  gyermekjóléti  és
gyermekvédelmi  feladatok  ellátásáról  szóló  beszámolót,  mely  a  határozat
mellékletét képezi
Határidő: értelem szerint
Felelős: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

A XVII. napirendi pont tárgyalása:

A  XVII.  napirendi  pont  tárgya: „Belvízrendezés  az  élhetőbb  településekért”,
DAOP-5.2.1/D-2008-0002
A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Nem kívánom kiegészíteni az előterjesztést, a Pénzügyi és
Ügyrendi Bizottságon már jeleztem, hogy a kiküldött határozati javaslat szövegét pontosítani
javaslom, a felhalmozási  tartalék kifejezés helyett  a  felhalmozási  kiadási  előirányzat  terhére
javaslom  az  önerőt  biztosítani.  Megadom  a  szót  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság
véleményének ismertetésére.

Hidvégi Julianna, képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság  elnöke: A bizottságunk az
előterjesztést  megtárgyalt,  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  a  határozati  javaslatot  a
Képviselő-testületnek a polgármester kiegészítésével.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.
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Simon István Tamás polgármester: Kérem, szavazzunk a határozati javaslatról az előterjesztés
szerinti  változatlan tartalommal, úgy, hogy a „Felhalmozási tartalék” szövegrész helyébe „az
önkormányzat felhalmozási kiadásai előirányzatai” szövegrész kerül.

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselőből 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

159/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat 

Doboz Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a
„komplex belvízrendezési program – Doboz” projektre vonatkozó pótmunka
igény  11.509.094,-  Ft+  ÁFA  összeggel  elfogadja  és  az  önkormányzat
felhalmozási  kiadásai  előirányzatai  terhére  biztosítja  a  pályázathoz
szükséges 15% önerőrészt, azaz 1.726.486,- Ft+ÁFA összeget a szükséges
pótmunka megvalósításához.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

Pujuné Deme Anita képviselő távozott az ülésről.

A XVIII. napirendi pont tárgyalása:

A XVIII. napirendi pont tárgya: Szociális szövetkezet alakításának tárgyalása

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon  István  Tamás  polgármester: A  mezőgazdasági  területek  hatékony  kihasználása
érdekében javaslom a szociális szövetkezet megalakítását, az önkormányzatnak ez körülbelül
500 E Ft-ba kerülne. Van-e kérdés?

Simon  István  Tamás  polgármester:  Amennyiben  nincs,  megadom  a  szót  a  Pénzügyi  és
Ügyrendi Bizottság véleményének ismertetésére.

Hidvégi Julianna, képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság  elnöke: A bizottságunk az
előterjesztést  megtárgyalta,  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  a  határozati  javaslatot  a
Képviselő-testületnek a polgármester kiegészítésével.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem, szavazzunk a határozati javaslatról az előterjesztés
szerinti tartalommal, az alábbi kiegészítéssel: „összesen 500 E Ft összegig”.

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

160/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat 
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Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  szociális
szövetkezet létrehozását kezdeményezi a foglalkoztatás javítása, valamint az
önkormányzat  mezőgazdasági  erőforrásainak  hatékonyabb  kihasználása
érdekében. A Képviselő-testület egy részjegytőke erejéig kíván tagja lenni a
szövetkezetnek.  A  Képviselő-testület  megbízza  a  polgármestert,  hogy  e
határozatnak  megfelelően  készítse  elő  az  önkormányzat  részvételét  a
szociális szövetkezetben, az ezzel kapcsolatos valamennyi feladatot lássa el.
A  Képviselő-testület  a  szociális  szövetkezet  kialakításával  járó  alábbi
költségek  megfizetését  vállalja  összesen  500  E  Ft  összegig:  bejegyzési
illeték, közzétételi díj, ügyvédi költség.

Határidő: 2013. november 30.
Felelős: Simon István Tamás polgármester

  Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

A XIX. napirendi pont tárgyalása:

A XIX. napirendi pont tárgya: Önkormányzati ingatlanok haszonbérbe adásának előkészítése

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon  István  Tamás  polgármester: Nem  kívánom  kiegészíteni  Van-e  kérdés  ezzel
kapcsolatban?

Simon  István  Tamás  polgármester:  Amennyiben  nincs,  megadom  a  szót  a  Pénzügyi  és
Ügyrendi Bizottság véleményének ismertetésére.

Hidvégi Julianna, képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk az
előterjesztést  megtárgyalt,  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  a  határozati  javaslatot  a
Képviselő-testületnek 1 Ft/év/m2 haszonbérleti díj megállapításával.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem, szavazzunk a határozati javaslatról az előterjesztés
szerinti tartalommal 1 Ft/év/m2 haszonbérleti díj megállapításával.

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

161/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat 

Doboz  Nagyközség  Képviselő-testülete  dönt  abban,  hogy  az  ún.  Fokháti
részen üresen álló lakótelkeket 1797/1 hrsz-tól 1797/58 hrsz-ig, összesen 1
ha 6286 m2 területű ingatlant  haszonbérbe ad  2013.  október  1-től  2014.
szeptember  30-ig  1  évre  m2-enként   1  Ft/év  haszonbérleti  díj  fejében.  A
Képviselő-testület a 04/13 hrsz. alatti 7980 m2 szántó művelésű területet nem
kívánja 2013. október 1-től haszonbérbe adni.

A  képviselő-testület  csak  olyan  földhaszonbérlővel  történő  szerződés
elkészítését engedélyezi, akinek az Önkormányzattal szemben földhaszonbér
tartozása nem áll fenn.
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Határidő: 2013. szeptember 30.
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A XX. napirendi pont tárgya: Mobilflotta szerződés

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István  Tamás  polgármester:  Nincs  kiegészítésem.  Kérem a  Pénzügyi  és  Ügyrendi
Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság véleményét. 

Hidvégi Julianna, képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk az
előterjesztést   megtárgyalta,  és  egyhangúlag  továbbtárgyalásra   javasolta  a  határozati
javaslatokat  a  Képviselő-testületnek.  A  Bizottság  nem  tudott  dönteni  az  árajánlatokban,
kérdésként merült fel, hogy vihetjük-e a számot, ha más szolgáltatót választunk.

Komlósi  Tamás  rendszergazda:  Vihetjük  a  számot,  nehéz  megállapítani  a  különbséget  az
árajánlatok között..

Simon István Tamás polgármester: A Telenor ajánlata kedvezőbb-e, mint a jelenlegi?

Komlósi Tamás rendszergazda:  Igen,  de 4-gyel  meg kell  növelnünk a SIM kártyákat,  fele
hálózaton belül, másik fele hálózaton kívül lebeszélhető, és csökkentett a percdíjon is.

Simon István Tamás polgármester: Ha 4-gyel megnöveljük, az nem jelent költségnövekedést?

Komlósi Tamás rendszergazda: Egyébként 2 évre szól a hűségnyilatkozat, de lemondható a 4
SIM kártya előbb.

Bondár  Lajos  képviselő: A  Vodafone-nál  készüléket  is  vennünk  kell,  hogy  alakulnak  a
percdíjak?

Komlósi Tamás rendszergazda: A Telekomnál a legkedvezőbbek a percdíjak, de ott van 3.920
forint/SIM kártya havidíj, és bármerre lebeszélhető.

Bondár Lajos képviselő: A Telenornál marad, hogy egymás között ingyenes?

Komlósi  Tamás  rendszergazda: Igen,  a  Telenoré,  és  a  Telekomé  a  jobb  ajánlat.  Ha  más
szolgáltatóhoz megyünk ingyen csak az alapkészüléket kapjuk meg, egy C201 NOKIA készülék
5.200 forintba kerül.

Simon István Tamás polgármester: Ha a Telenornál maradunk nem kell készüléket venni, az
alapdíj is olcsóbb. Van-e kérdés, más javaslat?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem, szavazzunk a határozati javaslatról az előterjesztés
szerinti változatlan tartalommal a Telenor ajánlatának elfogadásával.

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

162/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat
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Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az
előterjesztés  szerinti  az  önkormányzat  mobil  flottájára  vonatkozó
árajánlatokból  a  Telenor  ajánlatát  fogadja  el,  és  a  szolgáltatásokat  2013.
szeptember  15-től  2  éves  hűségidővel  kívánja  igénybe  venni.  A
Képviselő-testület  felhatalmazza a polgármestert  a szükséges intézkedések
megtételére.

Határidő: 2013. szeptember 30.
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A XXI. napirendi pont tárgyalása:

A XXI. napirendi pont tárgya: Döntés a civil szervezetek támogatására beadott kérelemről 

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy
ismertesse a bizottság véleményét. 

Hidvégi Julianna, képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk az
előterjesztést  megtárgyalta  és  egyhangúlag  650.000,-  forint  támogatást  javasolt  a  Dobozi
Szabadidős Tömeg és Versenysport Közhasznú Egyesület javára, így 290 E Ft maradna a többi
kérelemre.

Simon  István  Tamás  polgármester:  Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  szavazzunk  a
Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  javaslatáról  az  alábbiak  szerint:  „Doboz  Nagyközség
Önkormányzata Képviselő-testülete a Dobozi Szabadidős Tömeg és Versenysport Közhasznú
Egyesületet 650.000,- forint támogatásban részesíti a szervezet által beadott pályázat alapján az
államháztartáson  kívüli  pénzeszközátadás  terhére  játékvezetői,  banki,  könyvelési  költségre,
mérkőzésre utazás költségére, játékengedélyre, sportorvosi engedélyre, a megyei szövetségnek
fizetendő tagsági díjra.”

A Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen  szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül-  a
következő határozatot hozta:

163/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  Dobozi
Szabadidős Tömeg és Versenysport Közhasznú Egyesületet 650.000,- forint
támogatásban  részesíti  a  szervezet  által  beadott  pályázat  alapján  az
államháztartáson  kívüli  pénzeszközátadás  terhére  játékvezetői,  banki,
könyvelési  költségre,  mérkőzésre  utazás  költségére,  játékengedélyre,
sportorvosi engedélyre, a megyei szövetségnek fizetendő tagsági díjra.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

XXII. Bejelentés 
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1. Napköziotthonos Konyha élelmezésvezető tanfolyamdíjában döntés

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Előadó: Simon István Tamás polgármester

Simon István Tamás polgármester: Nem kívánom kiegészíteni. Megadom a szót a Pénzügyi
és Ügyrendi Bizottság véleményének ismertetésére.

Hidvégi Julianna, képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk az
előterjesztést  megtárgyalta,  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  a  határozati  javaslatot  a
Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem, szavazzunk a határozati javaslatról az előterjesztés
szerinti tartalommal..

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

164/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat 

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  az  önkormányzat
fenntartása  alatt  működő  Napközis  Konyha  működésének  biztosítása
érdekében felkéri Simon István Tamás polgármestert, hogy az önkormányzat
dologi kiadásai terhére biztosítsa Szabó István Doboz, Bem u. 5. szám alatti
lakos  élelmezési  menedzser  tanfolyam  képzési  és  vizsgadíját,  100.000,-
forintot.
Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

2. „Piacfejlesztés Dobozon a helyi termelőkért” Vállalkozási szerződéséről tájékoztatás

A szerződés-tervezet mellékelve.

Előadó: Simon István Tamás polgármester

Simon  István  Tamás  polgármester:  Megadom  a  szót  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság
véleményének ismertetésére.

Hidvégi Julianna, képviselő,     a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság  elnöke: A bizottságunk az
előterjesztést megtárgyalta, elfogadta és elfogadásra javasolta az alábbi határozati javaslatot a
Képviselő-testületnek:  „Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  elfogadja  a
határozat mellékletét képező a „Piacfejlesztés Dobozon a helyi termelőkért” pályázat kiviteli
terv elkészítésére vonatkozó szerződés-tervezetet a 196/2013. (XI.29.) számú képviselő-testületi
határozatnak megfelelően, és felhatalmazza a polgármestert annak aláírására.”

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon  István  Tamás  polgármester: Kérem,  szavazzunk  a  határozati  javaslatról  az  előbb
ismertetett tartalommal.
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A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

165/2013.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat 

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  elfogadja  a
határozat mellékletét képező a „Piacfejlesztés Dobozon a helyi termelőkért”
pályázat  kiviteli  terv  elkészítésére  vonatkozó  szerződés-tervezetet  a
196/2012.  (XI.29.)  számú képviselő-testületi  határozatnak megfelelően,  és
felhatalmazza a polgármestert annak aláírására

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

3. Balázs Zsolt haszonbérleti kérelem 

Az írásos kérelem mellékelve.

Előadó: Simon István Tamás polgármester

Simon István Tamás polgármester: Balázs Zsolt megkeresett azzal, hogy a dobozi 0146/322
hrsz-ú szántó művelési ágú 0,6621 ha, 15,00 AK értékű, és a dobozi 0146/323 hrsz-ú szántó
0,7433  ha,  16,00  AK értékű  földekre  vonatkozóan  az  önkormányzat  mondjon  le  az  állami
földterületek  művelési  jogáról,  ugyanis  birtok-összevonási  céllal  vételi  ajánlatot  kíván
benyújtani erre a két földterületre. Nem áll rendelkezésre az állammal kötött szerződés, mert
még nem küldték vissza.

Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző: Mivel nem áll rendelkezésre a szerződés nem tudom
megmondani,  hogy  milyen  jogkövetkezményekkel  járhat,  ha  az  önkormányzat  lemond  egy
harmadik személy javára.

Nagy  Sándor  képviselő: Kiegészíteném  még  azzal,  hogy  ezek  a  földterületek  nehezen
megközelíthetők, ugyanis körülötte a Balázs Zsolt tulajdonában lévő földterület fekszik, nincs
mezőgazdasági út. A terület megművelése nehézkessé válik.

Bondár Lajos képviselő: Indítványozom, hogy vegyük le a napirendről, ne döntsön benne a
Képviselő-testület,  mivel  nem  vagyunk  tisztában  a  körülményekkel,  azzal,  hogy  milyen
következményekkel jár, ha az önkormányzat lemond.

A Képviselő-testület  6  jelenlévő képviselőből  6  igen  szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  –  a
bejelentést levette a napirendről.

XXII. Kérdés, interpelláció nem volt.
Mivel több tárgy nem volt a polgármester megköszönte a hozzászólásokat,  javaslatokat és a
nyílt ülést 17.40 órakor bezárta. 

k.m.f.t.

Hrabovszkiné Dandé Szidónia Simon István Tamás
jegyző polgármester
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